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CUIDEM BCN A HORTA GUINARDÓ 

CONSELL DE BARRI DE LA FONT D’EN FARGUES 

DISTRICTE D’HORTA GUINARDÓ 

 

Data:  2710/2022 Horari: 18.30- 20.20 h 

 

Lloc: Casal de barri Font d’en Fargues. C. Pedrell, 67 

 

Enllaç: https://ajuntament.barcelona.cat/horta-guinardo/ca/organs-actuals/consell-de-barri-de-la-

font-den-fargues 

 

ORDRE DEL DIA 

1.- Informe de la Regidora.  

2.- Cuidem Barcelona.  

3.- Torn obert de paraules. 

 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Rosa Alarcón (regidora-presidenta del Districte d’Horta Guinardó), Josep Jurado (referent de neteja), 

Diego Hernández (conseller de districte i de barri), Núria Carmona (consellera tècnica), Maria Elena 

Amat (gerent). 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

 

Maribel Marin, tècnica de barri. 

 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

24 assistents, de les quals, 13 dones. 

 

https://ajuntament.barcelona.cat/horta-guinardo/ca/organs-actuals/consell-de-barri-de-la-font-den-fargues
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Entitats presents:  

Associació de veïns i veïnes de la Font d’en Fargues. 

 

PETICIONS CIUTADANIA:  

Neteja i residus 

• Hi ha dijous que no venen a recollir els mobles. 

• Es pregunta qui neteja els grafitis i pintades de les façanes, parets i de les portes, i a on s’ha 

d’informar perquè vinguin a netejar. 

• Revisar la nova col·locació de contenidors al carrer Montserrat Casanovas 190bis , la vorera 

està plena de pals de cablejat de la llum que dificulta el pas, i a més l’espai s’usa per a  

estacionar la cuba que buida les foses sèptiques. S’ha presentat al·legacions. 

• Revisar la col·locació de contenidors al carrer de Montserrat de Casanovas, 168-172, es 

proposa traslladar-los cap al carrer de Marc, a on ara hi ha aparcament de motos. 

• El veïnatge recorda que el ciutadà ha de fer un bon ús dels contenidors i que cal fer la selecció 

de la brossa. I, sobretot, respectar el dia de recollida de mobles. 

• Es pregunta si hi ha un pla de contingències en aquesta nova contracta. 

• Es comenta que el plàstic no es renova, es crema. 

• Quan es neteja el Parc del Guinardó? Hi ha dues escoles que estan molt properes, l’Arc iris i 

el Pit-roig, i hi van moltes criatures a aquest parc.  

Està molt brut, sobretot la zona de gronxadors i àrea infantil. Sovint hi ha excrements de 

gats, gossos i altra fauna, també vidres i llaunes. És un parc amb molts usos.  

No és fàcil comunicar incidències perquè és un parc molt gran. 

Infraestructures 

• Al carrer de Montserrat de Casanovas amb Garriga i Roca, davant del Parc del Guinardó, es 

podria fer una vorera des del carrer de Goya fins al punt del parc, aprofitant els talussos.  

 

 

RESPOSTA DE L’AJUNTAMENT I TÈCNICA:  

• Comunicació  CUIDEM: en el  flyer que s’ha adreçat a les cases hi surt una dada que pot 

confondre, les dades de les persones i vehicles que treballen per barri, és una mitjana de les 

persones i vehicles que treballen dia a dia només en la neteja bàsica. No el total de persones, 

vehicles i serveis, puix s’haurien d’incorporar els vehicles i persones de la recollida de vidre, 

de rebuig, etc. 

• Es reconeix que la  transició entre una empresa i l’altra es podria haver fet millor. 
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• Sobre l’incivisme, el consistori pren dues mesures: la primera és la pedagogia amb cartelleria  

agents informadors ... la segona és la vigilància i la sanció amb Guàrdia Urbana al carrer. 

Bàsicament, s’actuarà sobre tres eixos, els excrements, els mobles i el mal ús dels serveis de 

recollida, i les pintades. 

• El criteri per la col·locació dels contenidors és mantenir-los allà on estaven, però també s’ha 

de tenir en compte que ara es procura posar-los tots junts per a facilitar la feina de selecció 

al ciutadà. I això és el que pot provocar canvis en les ubicacions. 

• En aquesta nova contracta hi ha un pla de contingència que funciona, ja que davant els 

problemes d’abastiment que tenim, s’està podent solucionar. 

• El plàstic també es recicla, igual que el vidre i el cartó, per això l’Ajuntament de Barcelona 

promociona el reciclatge. Els convido a visitar les plantes de Europarc de Montcada i Reixac, 

o a qualsevol de les altres.  

• Estarem atents a la neteja del parc infantil. El que volem tots és tenir una ciutat neta. 

 

 


